

Unfair Competition & Compliance Law Portal

NEWSLETTER NR VI/2020 (46), 31.12.2020,
PORTAL PRAWA KONKURENCJI ISSN 2543 5663



Facebook



LinkedIn



Youtube



Szanowni Państwo,

w grudniowym wydaniu Newslettera UCLP przedstawiamy ciekawe przykłady spraw z zakresu nieuczciwej konkurencji, a dotyczące:

- naśladownictwa opakowań produktów i sądowego zabezpieczenia w postaci zakazu ich wprowadzania do obrotu ([Sądowa batalia o świąteczne pierniczki](#)),
- stosowania przez portal internetowy sankcji w postaci antyreklamy pubu w związku z niewykupieniem abonamentu ([Nieuczciwa reklama negatywna - promowanie lokali w portalu internetowym](#)).

Dziękujemy za miniony rok z Portalem UCLP i życzymy Państwu wszelkiej pomyślności w Nowym Roku 2021.



Redaktor naczelny - Piotr R. Graczyk,
Adwokat
Zastępca redaktora naczelnego - Anna
Porębska, LL.M., Adwokat



Sądowa batalia o świąteczne pierniczki

[Sąd uznał, że opakowanie pierniczków konkurenta może wprowadzać klientów w błąd. Zakazane zostało dalsze wprowadzanie tak opakowanego produktu do obrotu. Postanowienie w sprawie zabezpieczenia wydał Sąd Okręgowy w Katowicach w dniu 21 listopada 2020 r. w postępowaniu o sygn. akt XXIV GWo 22/20 \[...\]](#)



Nieuczciwa reklama negatywna - promowanie lokali w portalu internetowym

[Z zagadnieniem uczciwości reklamy zmierzył się Sąd Apelacyjny w Krakowie w postępowaniu o sygn. akt I AGa 39/19. Stan faktyczny w omawianej sprawie wyglądał następująco: Pozwany zajmował się prowadzeniem portalu internetowego, w którym umieszczał informacje o lokalnych pubach \[...\]](#)

Zapraszamy również do śledzenia strony UCLP na Facebooku oraz na LinkedIn. Znajdą Państwo dodatkowe aktualności z zakresu prawa zwalczania nieuczciwej konkurencji w Polsce i w Niemczech:

<https://www.facebook.com/ucpl.portal.prawa.konkurencji/>

<https://www.linkedin.com/company/unfair-competition-&-compliance-law-portal/>



Sehr geehrte Damen und Herren,

in der Dezember-Ausgabe des UCLP-Newsletters präsentieren wir interessante Fälle aus dem Bereich des Wettbewerbsrechts:

- Nachahmung der Produktverpackung und einstweilige Anordnung zum Verbot der Vermarktung des Produkts ([Gerichtlicher Kampf um Weihnachtslebkuchen](#)),
- Festlegung des relevanten Marktes und der Merkmale der unlauteren Bezeichnung des Unternehmens ([Unzulässige negative Werbung - Bewertung der Lokale im Internetportal](#)),

Wir bedanken uns für das vergangene Jahr mit dem Portal UCLP und wir wünschen Ihnen einen guten Rutsch ins Neue Jahr 2021.



Chefredakteur - Piotr R. Graczyk, Adwokat
Stellv. Chefredakteur - Anna Porębska, LL.M.,
Adwokat



Gerichtlicher Kampf um Weihnachtslebkuchen

[Das Gericht stellte im vorliegenden Fall fest, dass die Verpackung der Lebkuchenmischung eines Mitbewerbers als irreführend angesehen werden kann. Es wurde die weitere Vermarktung des auf diese Weise verpackten Waren untersagt. Die einstweilige Verfügung wurde vom Landgericht Katowice am 21. November 2020 in der Rechtssache mit dem Az. XXIV GWo 22/20 erlassen \[...\]](#)



Unzulässige negative Werbung - Bewertung der Lokale im Internetportal

[Mit der Frage der Lauterkeit der Werbung hat sich das Berufungsgericht Krakau im Rechtsstreit mit dem Az. I AGa 39/19 auseinandergesetzt. Der Sachverhalt sah im vorliegenden Fall wie folgt aus: Der Beklagte führte das Internetportal, in dem er die Informationen über die örtlichen Pubs veröffentlichte \[...\]](#)

Verfolgen Sie auch UCLP-Seite auf Facebook. Sie finden dort zusätzliche Informationen über das Recht des unlauteren Wettbewerbs in Polen und in Deutschland:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>

<https://www.linkedin.com/company/unfair-competition-&-compliance-law-portal/>



Dear Sir or Madam,

in the December issue of the UCLP Newsletter, we present interesting examples of cases in the field of unfair competition, concerning:

- imitation of product packaging and judicial freezing order in the form of a ban on their placing on the market ([Court battle for Christmas gingerbread cookies](#)),
- the use of sanctions by the owner of the internet portal for non-continuation of the paid subscription in the form of anti-advertising ([Unfair negative advertising - promotion of venues on internet portal](#)).

We thank you for another year with UCLP and we wish you all the best in the New Year 2021.



Editor in chief - Piotr R. Graczyk, Adwokat
Vice editor in chief - Anna Porębska, LL.M.,
Adwokat



Court battle for Christmas gingerbread cookies

[The Court stated that the competitor's gingerbread cookies packaging may be considered as misleading to the customer. The further marketing of the product with this kind of packaging has been banned. The freezing order was issued by the Regional Court in Katowice on 21 November 2020 in the case with file reference number XXIV GWo 22/20 \[...\]](#)



Unfair negative advertising - promoting venues in internet portal

[The Court of Appeal in Krakow was faced with the issue of fairness of advertising in the proceedings with file reference number I AGa 39/19. The facts in the case were as follows: the defendant was running an internet portal on which he posted information on local pubs \[...\]](#)

Follow us on Facebook and LinkedIn where you can find additional information about Polish and German law on combating unfair competition:

<https://www.facebook.com/uclp.portal.prawa.konkurencji/>

<https://www.linkedin.com/company/unfair-competition-&-compliance-law-portal/>

Ten Newsletter został przesłany na adres e-mail, wskazany przez Państwa w procesie subskrypcji Newslettera Portalu UCLP (www.uclp.com.pl, www.uclp.de, www.uclp.eu). Administratorem Państwa danych osobowych jest RGW Finance Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, ul. Wspólna 35/11, 00-519 Warszawa, jako wydawca Unfair Competition & Compliance Law Portal. Więcej informacji o przetwarzaniu danych osobowych przez Administratora znajdą Państwo w [Polityce prywatności i cookies](#). Informujemy, że przysługuje Państwu prawo cofnięcia zgody na przetwarzanie danych osobowych, które skutkować będzie usunięciem Państwa adresu e-mail z listy subskrybentów Newslettera UCLP. Żadna z informacji znajdujących się w Newsletterze nie stanowi porady prawnej. W celu rezygnacji z subskrypcji Newslettera Portalu UCLP, należy kliknąć [tutaj](#).

Dieser Newsletter wurde an die von Ihnen bei der Anmeldung auf der UCLP Seite (www.uclp.com.pl, www.uclp.de, www.uclp.eu) angegebene E-Mail Adresse gesendet. Der für die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten Verantwortliche ist: RGW Finance Sp. z o.o. mit Sitz in Warschau, ul. Wspólna 35/11, 00519 Warschau, als Herausgeber der Unfair Competition & Compliance Law Portal. Mehr Informationen über die Verarbeitung personenbezogener Daten durch den Verantwortlichen finden Sie in der [Datenschutz- und Cookies-Erklärung](#). Wir informieren, dass Ihnen das Recht auf Widerruf der Zustimmung für die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten zusteht, was die Löschung Ihrer E-Mail-Adresse aus der Liste der Abonnenten des UCLP-Newsletters nach sich ziehen wird. Keine der Information in dem Newsletter stellt eine Rechtsberatung dar. Wenn Sie von der Anmeldung zum Newsletter des UCLP zurücktreten möchten, dann klicken Sie [hier](#).

This Newsletter was sent on an e-mail address, which was given by you during UCLP Newsletter subscription process (www.uclp.com.pl, www.uclp.de, www.uclp.eu). The controller of your data is RGW Finance Sp. z o.o. with its registered office in Warsaw, ul. Wspólna 35/11, 00-519 Warsaw as the publisher of the Unfair Competition & Compliance Law Portal. More information about processing of your data by the Controller may be found in the [Privacy and cookies policy](#). We would like to inform you that you have a right to withdraw your consent to process your personal data, which will result in removal of your e-mail address from the base of UCLP Newsletter subscribers. No information found in the

Newsletter constitutes legal aid. In order to resign from UCLP Newsletter subscription please follow the [link](#).
